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Abstract (en)
The button (1) has a housing that is formed from an operating head (2) and a base body (3). Housing guides (5) project from the operating head
to the base body, where a spring element (6) is supported in the housing guides. The housing guides stay in effective-connection with two locking
slides (8) during operation of operating head. The locking slides are arranged opposite to one another and comprise transparent recesses for light
channels. Insertion bevels (7) are provided at ends of the housing guides.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Drucktaster (1) mit einem Gehäuse aus Betätigungskopf (2) und Grundkörper (3), wobei vom Betätigungskopf (2)
in den Grundkörper (3) Gehäuseführungen (5) ragen, in denen ein Federelement (6) lagert. Die Erfindung zeichnet sich dadurch aus, dass die
Gehäuseführungen (5) bei Betätigung des Betätigungskopfes (2) in Wirkverbindung mit zwei Verriegelungsschiebern (8) stehend angeordnet sind.
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